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بنا و تعیین تکلیف 4 وزن کشتی  فرنگی در جام  تختی
تکلیــف 4 وزن 55، 60، 72 و 87 کیلــوی تیــم  ملــی در مســابقات جــام 
جهــان  پهلــوان تختــی روشــن می شــود. محمــد بنا ســرمربی تیــم  ملی 
کشــتی  فرنگی همچنین یادآور شد: براســاس چرخه  انتخابی که مرحله  
اول آن در قهرمانــی  کشــور )زاهدان( و مرحلــه دوم آن در انتخابی جام 
 تختــی )تهــران( برگزار شــد، در مجموع 6 نفر ســهمیه حضور به دســت 
 آوردند. تکلیف ســایر نفرات هم براســاس چرخه  انتخابی در مسابقات 

برون مرزی و بین المللی مشخص می شود.

درخشش حدادی در لیگ بسکتبال چین

حامد حدادی ،ستاره تیم ملی بسکتبال کشورمان با دبل دبل برگشت. در 
ادامه رقابت های لیگ چین ، تیم ســیچوان که حامد حدادی را در اختیار 
دارد، مقابــل تیانجین ۱۱۵ - 8۶ نتیجــه را واگذار کرد.حدادی در این بازی 
2۶ دقیقه در ترکیب تیمش قرار داشت و در این مدت ۱7 امتیاز، ۱۴ ریباند 
و 8 پاس منجر به گل داشــت، اما با وجود این درخشــش نتوانســت مانع 
شکســت تیمش شود.ملی پوش کشــورمان بعد از سرماخوردگی و غیبتی 
کــه در بــازی قبلی داشــت دوباره بــه میدان رفت.ســیچوان با ۹ بــرد و ۱7 

باخت در رده پانزدهم جدول 20 تیمی لیگ چین قرار دارد.

حسرت سرمربی تیم ملی دوچرخه سواری از لغو مسابقات 
قهرمانی آسیا

حقی: کاش رقابت ها لغو نمی شد
دوچرخه ســواران نیمه اســتقامت پیســت و 
اســتقامت جاده، دور از سوز و سرما، در هوای 
بهــاری قشــم و کیش طبق برنامه ســرمربی 
تیــم تمریــن کردنــد. هرچنــد رقابت هــای 
قهرمانــی آســیای نیمه اســتقامت بــه دلیل 
کرونا لغو شد، اما اردونشینان حالا باید برای 
مســابقات قهرمانــی آســیا در بخــش جــاده 
آماده شوند. علیرضا حقی سرمربی تیم ملی 
بــرای دوچرخه ســواران اردوی بم را در پیش 

دارد که از ۱0 بهمن شروع می شود. قرار است او ترکیب تیمش در قهرمانی آسیا 
را به اردوی بم دعوت کند. خودش در این باره به خبرنگار »ایران« گفت: »طبق 
برنامه، تیم ملی 7-8 اسفندماه در مسابقه تک مرحله ای شرکت می کند، البته 
به شرطی که لغو نشود. بنابراین رکابزنانی به اردوی بم می آیند که مسافر ترکیه 

و  قهرمانی آسیای تاجیکستان می شوند.«
ســرمربی تیم ملی دوچرخه سواری اســتقامت، احتمالاً تیم ملی را غربال 
می کنــد: »۳ رکابــزن تیــم امیــد فیکس هســتند اما جوانــان و تیم ملــی نه. 7 
دوچرخه سوار در تیم ملی هستند که ۶ نفر از آنها فیکس می شوند و بنابراین 
یک نفر خط می خورد. البته به رکابزنان جوان هم فرصت می دهیم تا خودشان 
را نشــان دهند. تیــم تایم تریل ۶ نفره، شــانس مــدال دارد و بنابراین طبق آن 
رکابزنان غربال می شوند.« علیرضا حقی لغو رقابت های قهرمانی آسیای هند 
را بدشانســی می داند: »کاش قهرماتی آسیا لغو نمی شد. می گویند مسابقات 
به خاطر کرونا لغو شــده، من نمی دانم همه رقابت ها در دنیا برگزار می شود، 
بجز آســیا. حتی فوتبال بانوان به میزبانی هند در حال برگزاری است، فوتبالی 
که درگیری بازیکنانش با هم بیشــتر است تا دوچرخه ســواری، شانس آوردیم 
مســابقات جاده لغو نشــد.« به نظر او دوچرخه ســواری آســیا با شیوع کرونا به 
خواب رفته: »وقتی دنیا با شیوع کرونا، یک سال و نیم خوابید، دوچرخه سواری 
آســیا و ایران، دو، ســه ســال خوابید. بچه های ما تمرین می کردند، بدون اینکه 
مسابقه دهند، بجز ژاپن و قزاقستان که رکابزنانشان در اروپا پا می زنند، کل آسیا 
خواب اســت. چین که ســالانه 20 مســابقه برگزار می کرد، پارسال یک مسابقه 
بین المللی نداشت و همه داخلی بود. البته این شرایط به نفع ما هم بود، چرا 

که به دلیل بی پولی نمی توانند به تورهای بین المللی بروند.«

مشکات الزهرا با حذف نماینده میزبان روی سایت فدراسیون جهانی رفت

طلوع ستاره تنیس ایران از ملبورن
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فائزه زمانی/ ملی پوش جودو بعد از سوخت سهمیه اش 
در المپیــک توکیــو به خاطــر تعلیق جــودو، دل پــری از 
مســئولان دارد. محمــد بریمانلو رنکینــگ ۳ المپیک، 
به خاطــر تعلیق جودو ســهمیه مســلمش در المپیک 
توکیو را از دســت داد و به گفته خودش درحالی که همه 
جــور پای آرمان های نظام ایســتاده اســت حتی یک بار 
دســت نوازشی از ســوی مســئولان وزارت ورزش ندیده 
است. او که از رفتار مسئولان بعد از تعلیق جودو گلایه ها 
دارد، بــه خبرنــگار »ایــران« گفــت: »فدراســیون دراین 
مدت بــه اندازه بضاعــت و اختیاراتــش از من حمایت 
کرده اســت ولــی در اصل متولیــان ورزش باید حمایت 
می کردند که نکردند.من بعد از اتفاقاتی که برایم افتاد 
حــال روحی خوبــی نداشــتم و حداقل، نیازمنــد پیام و 
تماس مســئولان بودم ولی وزارت ورزش و کمیته ملی 
المپیــک حتی حال من را هم نپرســید و نه تنها تماس 
نگرفتنــد، حتــی تماس های مــن را هم جــواب ندادند.
مــن قبل از المپیک چند بار درخواســت ملاقات با وزیر 
ورزش قبلی را دادم ولی درخواســتم رد شد. واقعاً برای 
مسئولان قبلی ورزش کشور متأسف هستم که همه چیز 
حتــی ورزش را وارد سیاســت کرده انــد. ایــن آقایانی که 
ادعا می کنند ورزشــی هســتند، همگی سیاسی اند وحالا 
هــم درحال نابــودی ورزش ایران هســتند. من این طور 
فکر می کنم که صالحی امیری با میراسماعیلی مشکل 
شــخصی دارد و از همین طریق هم درحال ضربه زدن 
به خانواده جودواســت. صالحی امیری کاملًا در جریان 
سهمیه من بود و چند بار من را دعوت کرده و قول هایی 
به من داده بود اما همین که به المپیک نزدیک شدیم، 
دیگــر حتــی جــواب من را نــداد. او حتــی قــول داده بود 
کــه معادل مــدال المپین هــا به مــن پــاداش بدهد اما 
نمی دانم چه اتفاقی افتاد که از ۳ ماه قبل المپیک دیگر 
جوابم را نداد و هیچ پاداشــی هم به من تعلق نگرفت. 

صالحی امیری به قول هایش پایبند نیست!
20 روزمانده به المپیک تمام تلاشــم را کردم و یک 
هفته دنبال این بودم که بتوانم مسئولان را ببینم تا شاید 
اتفاقی بیفتد و بتوانم در المپیک توکیو حضور پیدا کنم 
اما نه سلطانی فر و نه صالحی امیری حتی به من اجازه 

ملاقــات ندادند. بعد از دیدن این رفتارها حتی به دفتر 
علی نژاد رفتم و یک روز تمام پشت در اتاق او بودم ولی 
با  وجود اینکه کســی دراتاقش نبود اجــازه ملاقات نداد. 
بعــد از رفتن علی نژاد، به پولادگر مراجعه نکردم چون 
می دانســتم که او هم یک مســئول مثل بقیه مســئولان 
ایرانی و با همان سیاست هاست. قطعاً او هم مثل بقیه 
دنبال منافع شخصی اش است و برایش فرق نمی کند 
که ورزشــکاری به  نام محمد بریمانلوهمه هم و غمش 
ایــن المپیک بــود و مــدال المپیک چقدر می توانســت 

سرنوشتش را عوض کند.
صالحی امیری قبل از المپیک در مصاحبه ای 

گفته بود که ســهمیه من از بین رفته اســت در 
صورتــی که من رنکینــگ ۳ المپیک بــودم و 
امتیازاتــم بــرای رنکینــگ المپیک بــه قدری 

بــود که حتی با گذشــت 2 ســال از تعلیق 
جــودو و عــدم حضــور در مســابقات 

بین المللی، رنکینگم حفظ شــده 
براحتــی  می توانســتم  و  بــود 

در توکیــو مســابقه دهم.مــن 
به خاطــر آرمان های نظام و 

مشکلات فدراسیون جودو 
المپیــک  در  نتوانســتم 

شــرکت کنم، من پای 
کشــور  مســائل  همــه 

ایستادم ولی حتی یک بار 
دســت نــوازش از متولیان 
ورزش ندیــدم.« بــه گفتــه 

تعلیــق او اردوهــای تیــم ملــی از زمان 
جودو به طــور منظم برگزار نمی شــود: »در 
ایــن 2 ســالی که جودو تعلیق شــده اســت ، 
اردوهــای تیم ملی فقط 2  -۳ بــاری برگزار 
شــد ومتأســفانه ادامه دار نبــود. 2-۳ ماهی 
است که هیچ اردویی نداشته ایم ولی خودم 

برنامه ریزی کرده و تمریناتم را داخل باشگاه 
بــدون مربــی انجــام می دهــم.« بریمانلو که 

به خاطر تعلیق جودو، المپیک توکیو را از دست 

داد، دوران ســختی را از لحاظ روحی پشــت سرگذاشته 
اســت: »سوخت شــدن ســهمیه المپیک توکیو یکی از 
ســخت ترین اتفاقات زندگی ام بــود. همه می دانند که 
مــن جواز حضــور در المپیــک توکیو را گرفته بــودم اما 
به خاطر تعلیــق جــودو نتوانســتم در تاتامی المپیک 
حضور پیدا کنم.من ســال 20۱6 براحتی می توانســتم 
سهمیه المپیک بگیرم ولی به دلایلی به چند مسابقه 
اعزام نشــدم و از کــورس ســهمیه جاماندم.این هم از 
المپیــک توکیو کــه باوجود گرفتن ســهمیه نتوانســتم 
در توکیو مســابقه دهم. ایــن اتفاقات برایم خیلی تلخ 
بود وواقعاً ســخت اســت که بهترین سال های جوانی 
و دوران قهرمانــی ام را اینگونــه ســپری کنم. من 
به رفع تعلیق جــودو و بهبود اوضــاع امیدوارم و 
قطعاً اگر امید نداشتم به ورزش حرفه ای ادامه 
نمی دادم.امیدوارم جودو از تعلیق دربیاید 
و شرایط طوری پیش رود که بتوانم در 
المپیک 2024 پاریس مدال بگیرم 
و کلکسیونم را با مدال المپیک 

تکمیل کنم.«
او در پاســخ به این ســؤال 
کــه فکــر رفتــن از ایــران بــه 
سرش نزده است، می گوید: 
»اگــر قرار بــود از ایــران بروم، 
4ســال پیش می رفتــم. پدرم 
حیــن مســابقات مــن به خاطر 
فشار بالا ایست قلبی کرد و از دنیا 
رفت. حالا من سرپرســت خانواده ام 
هستم و آنها برایم همه جوره اولویت 
دارنــد بنابراین به رفتــن از ایران فکر 
نمی کنم.« ملی پوش جودو معتقد 
اســت ورزش با بی تدبیری مسئولان 
رو به نابودی اســت: »مــن در انتهای 
ورزش قهرمانــی هســتم و احتمــالاً تا 
المپیــک پاریــس، در کــورس قهرمانــی 
بمانم.مــن که تمام شــدم حداقل به فکر 

ورزشکاران جوان باشند. «

یک روز تمام پشت در ماندم، علی نژاد مرا به اتاقش راه نداد

بریمانلو: صالحی امیری به قول هایش پایبند نیست!
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کویت دومین حریف ایران در مرحله دوم هندبال قهرمانی 
آسیاست

بازی سرنوشت ساز
گروه ورزشــی/ تیــم ملی هندبــال با فرناندز ســرمربی اســپانیایی به دمام 
عربستان رفته تا با کسب نتایجی درخشان، ناکامی های اخیر در این رشته 
را جبران کند؛ هدف هم صعود به مسابقات قهرمانی جهان است.در این 
شرایط تیم ملی مسابقات قهرمانی آسیا را با ۳ برد در مرحله گروهی آغاز 
کرد و پس از آن در نخستین گام دور دوم از سد عراق گذشت. گرچه بازی 
آســانی در مســابقات قهرمانی آســیا وجود ندارد اما هندبالیست ها تشنه 
درخشــش هســتند و بدون هیچ ترســی از قدرت حریفان تا آخرین لحظه 
جنگیده اند. شــاگردان فرناندز که مرحله دوم قهرمانی آســیا را با پیروزی 
مقابل عراق شروع کردند، طبق برنامه ساعت ۱۴:۳0 امروز مقابل کویت 
قــرار می گیرنــد. تیمــی که تا قبــل از تعلیق همیشــه یک پای فینال آســیا 
بود. البته با رفع تعلیق و برگشــت به جمع آســیایی ها، هنوز کویت ســابق 
نشــده است. این تیم که دوره قبل هم از ایران باخته بود، آن هم در بازی 
اول مرحلــه دوم، ایــن دوره بــا ۴ امتیــاز به مرحله دوم رســید. کویت بعد 
از باخــت مقابل بحرین، امــروز حریف ایران اســت. هرچند کویت قدرت 
قبلــی اش را ندارد، اما ملی پوشــان آنها را نباید دســت کم بگیرند. چرا که 
پیروزی این بــازی مجوز صعود آنها را صادر می کند. فرناندز صبح دیروز 
شــاگردانش را کنار ســاحل تمرین ســبک داد تا برای بازی ســنگین امروز 
انرژی داشــته باشند. به طور حتم سرمربی اســپانیایی تیم ملی در جلسه 
آنالیز نکات لازم را به ملی پوشــان گوشــزد می کند تا با شکســت حریف از 

زمین بیرون بیایند.
مجتبی حیدرپــور ملی پوش 

بــازی  دربــاره  ایــران  هندبــال 
امــروز مقابل کویــت می گوید: 

»کویــت جــزو تیم هــای خــوب 
مــا  و  آسیاســت 
تــلاش  همــه 

را  خودمــان 
برنــده  بتوانیــم  تــا  می کنیــم 
بــازی باشــیم. بــازی اصلــی و 
سرنوشت ســاز ما بــازی کویت 

بتوانیــم  امیــدوارم  کــه  اســت 
برنــده از زمین بیــرون بیاییم و دل 

مردم ایران را شاد کنیم.«
مــردم  اســت  امیــدوار  وی 

بدرقــه  را  خیرشــان  دعــای 
راهشــان کند: »از مردم ایران 

هندبال دوســتان  تمــام  و 
می خواهیــم بــرای ما دعا 
کنند تــا برای بــازی مهم 

امــروز برنده شــویم و به 
قهرمانــی  رقابت هــای 
و  برســیم  جهــان 
بتوانیم در جمع چهار 
قهرمانــی  برتــر  تیــم 
و  بگیریــم  قــرار  آســیا 
ان شــاءالله روی ســکو 

برویم.«

دومیــن دوره مســابقات فیتنــس چلنــج انتخابــی 
تیــم ملی بــا رقابــت هیجان انگیز ۱70 ورزشــکار به 
پایان رســید. فیتنس چلنج به عنوان یک رشته نوپا 
در ســطح جهان حدود یک سال اســت که زیر نظر 
فدراســیون جهانی بدنسازی شروع به کار کرده و در 
ایــران نیز دومین دوره این رقابت ها برگزار شــد. در 
حالی که چند ماه قبل نمایندگان ایران در مسابقات 
جهانــی توانســتند مدال های طلا، نقــره و برنز را در 

بخش تیمــی و انفرادی به دســت بیاورند، انتخابی 
تیــم ملی بــرای شــرکت در رقابت های آســیایی در 
جزیــره کیش برگزار شــد.این رقابت بــا حضور ۱70 
ورزشــکار از سراســر کشــور بــرای تصاحــب پیراهن 
تیم ملی برگزار شــد؛ به شــکلی که ورزشکاران باید 
6 آیتم ســخت و سنگین را پشت ســر می گذاشتند. 
را  حــرکات  از  کــدام  هــر  دقیقــه  دو  ورزشــکاران 
به صورت رکوردی اجرا کردند و پس از آن دو دقیقه 

استراحت. در واقع ورزشکاران در فاصله ای کوتاه 6 
آیتم ســنگین را اجرا کردند و در نهایت هر کسی که 
در مجموع رکورد بهتری از خود به ثبت رســاند، در 
جایگاه بالاتری قرار گرفت. در پایان این مســابقات 
کامبیــز اوســطی بــا رکــورد 2۹۴ از قزویــن، خشــایار 
امینــی بــا رکــورد 2۹۱ از ســمنان و مســعود ذوقی با 
رکورد 28۹ از خراسان رضوی در جایگاه های اول تا 

سوم قرار گرفتند و به تیم ملی راه یافتند.

هدفم شکستن رکورد وزنه برداری بزرگسالان است

یوسفی: 3 طلای جهانی جوانان را می خواهم
پریســا غفاری/ بدون شــک می تــوان علیرضا 
وزنه بــرداری  پدیده هــای  از  یکــی  را  یوســفی 
جهان در سال 202۱ دانست؛ کسی که در دسته 
فوق سنگین توانســت رکورد جوانان جهان را 
جابه جا کند. یوسفی که طلای المپیک جوانان 
20۱8 را در ۱5 ســالگی گرفــت، در مســابقات 
جهانی تاشــکند نشــان داد کــه می تواند امید 
بــزرگ ایــران برای درخشــش در دســته فوق 
ســنگین وزنه برداری برای ســال های پیش رو 
باشــد.او حالا در ۱8 سالگی رؤیاهای بزرگی در 

سر دارد. این روزها که لیگ تعطیل است و رئیس فدراسیون نامشخص، یوسفی 
به تنهایی تمرین می کند، گرچه امیدوار است در جهانی جوانان دوباره بدرخشد. 
او به خبرنگار»ایران« گفت: »با توجه به حدنصاب های کسب شده در دسته به 
اضافه ۱0۹ کیلوگرم جوانان به نظر می رسد که به راحتی بتوانم سه مدال طلای 
دسته فوق سنگین جهان را در یونان برای کشورم به دست آورم.از همین روز سه 
مدال طلای دســته فوق سنگین را به نام من باید نوشت.« برای این وزنه بردار 
فوق سنگین جهان مهم است که در بزرگسالان رکورد بشکند: »برای من مهم 
بود که با تیم ملی بزرگسالان بروم و خودم را نشان دهم. خدا را شکر می کنم که 
خیلی ها فهمیدند که من توانایی و پتانسیل رفتن روی سکو در سال های بعدی 
را دارم. قطعاً در سال های بعد می آیم که وزنه های خیلی بیشتری بزنم و حتی 
هدفــم این اســت برای رکورد بزرگســالان جهان هم تلاش کنــم. هیچ رکوردی 
دست نیافتنی نیست. علیرضا یوسفی همچنین از لاشا تالاخادزه به عنوان یک 
نابغه یاد می کند:»از دیدن وزنه زدن او لذت می برم. او شــبیه یک افســانه زنده 
اســت. البتــه که مانــدن در اوج نیاز به کار حرفــه ای دارد. او قطعاً خیلی اصولی 
ریکاوری می کند که بعد از المپیک توانســته بازهم رکوردشــکنی کند. آنها مثل 
ما نیســتند که تا دو روز مانده به اعزام ندانند که اصلًا اعزام می شــوند یا خیر. او 
یک نابغه اســت. یوســفی که دو ســال دیگر می تواند در رده ســنی جوانان برای 
وزنه بــرداری ایــران در میادین مختلف افتخار کســب کند، بــه رقابتش با دیگر 
وزنه برداران دســته به اضافه ۱0۹ کیلوگرم کشورمان برای پوشیدن دوبنده تیم 
ملی برای شرکت در بازی های آسیایی چین اشاره می کند: من یک بار موفق به 
پوشــیدن دوبنده تیم ملی در رقابت های جهانی شــده ام و اکنون برای اینکه در 
بازی های آسیایی چین حضور یابم می بایست با علی داودی، محسن دادرس 
و آیت شــریفی ســه وزنه بردار فوق سنگین کشــورمان رقابت کنم. وزنه برداری 
یک رشــته رکوردی است و هر وزنه برداری به حدنصاب های بهتری دست یابد 

می تواند به عضویت تیم ملی درآید.

برگزاری انتخابی تیم ملی فیتنس چلنج با 170 ورزشکار

 دوشنبه 4 بهمن 1400 
 سال بیست و هشتم

 شماره 7832 

کرونا پاسور نابغه والیبال جهان را از چین به ترکیه برد

معروف؛ پنهانی در فنرباغچه

ایرانــی  ســاز  تاریــخ  تنیســور  صفــی،  الزهــرا   مشــکات 
گرند اسلم استرالیا با ثبت اتفاقی بزرگ، چشم ها را خیره 
کرد؛ با شکســت حریفی از میزبان. او اولین دختر تنیسور 
ایرانی اســت که با قهرمانــی و نایب قهرمانی در چندین 
تــور جهانــی و ثبت رتبــه 7۴ رنکینگ جهانــی، پایش به 
گرنداسلم استرالیا باز شد. تنیسور ایرانی، دیروز در ا ولین 
مسابقه مقابل آنجا نایار استرالیایی با رنکینگ ۳۵2 قرار 
گرفت و با نتیجه 2- صفر و امتیازات ۶-۴ و ۶-۳ به اولین 

پیروزی رســید. مشکات 

الزهرا در دومین مسابقه با برنده بازی بلژیک و قزاقستان 
رقابت می کنــد. البته او قبل از دومین مســابقه انفرادی، 
در مســابقه دوبل بازی می کند. تنیســور تازیخ ســاز، بعد 
از اولیــن پیــروزی اش با تشــکر از مــردم می گوید:»خیلی 
خوشــحالم، در ایــن روز عالی برای تنیس و مــردم ایران، 
حس فوق العاده ام را به اشــتراک می گذارم. خدا را شــکر 
من در راند اول روز گرند اسلم با بازی خوب، نتیجه خیلی 
خوبی گرفتم و برای راند دوم آماده می شــوم. مسابقه ای 
که فردا برگزار می شــود. امیدوارم این راه ادامه پیدا کند و 

درهای جدیدی به روی تنیس ایران باز شود. من از مردم 
ایران هم بابت پیام ها و حمایت هایشان تشکر می کنم.« 
درخشش مشکات الزهرا در راند یک گرند اسلم استرالیا 
بازتــاب زیادی داشــته، تــا حدی که انجمــن تنیس زنان 
جهــان در صفحــه اجتماعــی اش بــا انتشــار عکســی از 
مشــکات الزهرا صفی نوشــت: »با مشکات الزهرا صفی 
آشــنا شوید. اولین بازیکن ایرانی که بین ۱00 بازیکن برتر 
رنکینگ جوانــان جهان قرار دارد و در مســابقات تنیس 
اســترالیا رقابــت می کند.« مشــکات الزهرا با درخشــش 

در راند اول گرند اســلم اســترالیا، ثابت کرد امیدواری 
سید رضا صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک، 
بی جهت نبود، وقتی در مراسم تجلیل دختر تنیسور 

گفتــه بود: »موفقیــت ورزشــکاران ایرانی 
در رقابت های بین المللی بخصوص 

بانوان جدا از غرور ملی یک پرســتیژ 
ملــی هم به همــراه دارد. مــن آینده 
درخشــان  را  المپیکــی  رشــته  ایــن 

می بینم.«

مهــری رنجبــر / ســعید معــروف، پاســور و کاپیتــان 
ســابق تیم ملی والیبال ایران، مخفیانه با فنرباغچه 
ترکیــه قــرارداد بســت. والیبالیســت نابغــه ای کــه 
ویتالی هاینن سرمربی ســابق تیم ملی لهستان، 
در مصاحبــه ای تأکیــد کــرد که همیشــه آرزوی 
داشــتن چنین بازیکنی را داشــته است: »کاش 

معروف پاسور تیم من بود.«
معــروف که با حذف تیــم ملی والیبال 
المپیــک  مقدماتــی  دور  رقابت هــای  در 
توکیو، ساز خداحافظی از تیم ملی را کوک 
کرد، پس ازبازگشت به امریکا با انتشار پستی 
در صفحه شــخصی اش در اینســتاگرام به شــایعات 
پایــان داد: »ایــن اطمینــان را بــه همــه می دهم که 
 تصمیــم مــن بــرای خداحافظــی از بازی هــای ملی 
نــه تنها احساســی نیســت بلکه بــا مدت ها بررســی 
همــه جوانــب عملی شــد، تصمیمی کــه خیلی هم 
راحت نبود. من فعالیتم در همه زمینه های والیبال 
را ادامــه می دهم، چرا که قصد ندارم از والیبال جدا 

شوم.«
او جدایی ناپذیــری  خــود از والیبال را با راه اندازی 
آکادمــی اش در امریــکا ثابــت کــرد. آکادمــی ای که 
گاهــی حتــی میزبان بــزرگان والیبال اســت و آنها به 
آنجا ســر می زنند و بعضاً خبرش در فضای مجازی 
هــم بازتاب زیادی پیدا می کند. پاســوری که به زعم 
بســیاری از مربیان جهان نابغه اســت، فصل قبل با 
تیــم »بایک موتورز پکــن« برای بــازی در لیگ چین 

قرارداد داشــت و بابــت کرونا دو هفتــه ای به صورت 
متمرکــز برای تیمش بــازی کرد و قهرمان هم شــد. 
امســال امــا کرونــا کار را برای حضــور دوباره ســعید 
معــروف در لیــگ والیبال چین ســخت تر کــرده چرا 
که او با ســفر به چین باید 28 روز در قرنطینه بماند. 
روزهــای ســختی کــه پاســور پــرآوازه ایرانــی ترجیح 
می دهــد آن را تجربــه نکنــد چــرا کــه معتقد اســت 
بــا قرنطینــه طولانــی مــدت 28 روزه، او از آمادگــی 
روحی و روانی فاصله می گیــرد. معروف برای اینکه 
از تمریــن و بــازی دور نماند، با فســخ قــرارداد خود 
بــا تیم چینی، قیــد بازی در لیگ چشــم بادامی ها را 
زد. البتــه گفتــه می شــود او تا پایان فصــل جاری دور 
از چین خواهد ماند و قرار اســت سال بعد دوباره به 

لیگ این کشور شرق آسیایی بازگردد.
اما دانیل خورخه کاســتلانی، ســرمربی آرژانتینی 
فنرباغچــه که از پاســور فعلی اش راضی نیســت و او 
را در حــد و انــدازه تیمش نمی دانــد، از مدت ها قبل 
پیگیر گرفتن رضایت ســعید معــروف برای بازی در 
فنرباغچــه بــود. او تــلاش کــرد و بالاخــره موفق هم 
شــد. نکته مهم تر اینکه حتی ســیدمحمد موســوی، 
نمی دانســت  هــم  فنرباغچــه  ایرانــی  ســرعتی زن 
باشــگاهش در حال رایزنی با ســعید معروف است. 
باشگاه ترکیه ای حتی برای راضی کردن پاسور نابغه 
جهــان متوســل به دوســت صمیمی اش هم نشــد و 
برای رســیدن بــه هدفش بــه مذاکره بــا مدیربرنامه 
معروف متوســل شــد. فنرباغچه که این روزها درگیر 

مســابقات لیگ ترکیــه و لیگ قهرمانان اروپا اســت، 
بــرای اینکــه پاســور فعلــی تیمشــان متوجــه جــذب 
هم پستی جدید نشود، مذاکره با معروف را مخفیانه 
پیــش برد تا روی عملکرد پاســور فعلــی تأثیر منفی 
نگــذارد. گفتنی اســت لیــگ والیبال ترکیه بــا ۱2 تیم 
برگزار می شــود که فنرباغچه بــا ۳6 امتیاز حاصل از 
۱2 بــرد و ۳ شکســت بعــد از دو تیــم »هالک بانک« 
و »زراعــت بانک« در رده ســوم جدول قــرار دارد. با 
اینکه خبری از توافق معروف با فنرباغچه در سایت 
ایــن باشــگاه نیســت امــا بســیاری از منابــع از جمله 
ســایت های ایتالیایی  روی این موضــوع مانور زیادی 
نوشــت:   World news ایتالیایــی  ســایت  داده انــد. 
»تیــم ترکیــه ای بــا ســعید معــروف تــا پایــان فصل 
قــرارداد امضا کــرده که این موضــوع می تواند نقطه 
عطفــی برای فنرباغچه باشــد. معــروف که ۳ فصل 
گذشــته در چین حضور داشــت، در اکتبر امسال ۳7 
ســاله می شــود. ملی پوش پیشــین والیبال ایــران در 
پایان المپیک توکیو از تیم ملی خداحافظی کرد و به 
امریکا رفت و در آنجا با تیم های جوانان و دانشگاهی 
همکاری کرد.« ســعید معروف با این حساب همین 
روزهــا بــه ترکیه می رود تــا تمریناتــش در فنرباغچه 
را شــروع کند. با نقل مکان این پاســور به فنرباغچه، 
دوباره رفقای قدیمی به هم رســیدند و ســیدمحمد 
موسوی شــاید خوشحال ترین والیبالیست این روزها 
باشد!اتفاقی که خاطره سال ها بازی کنار هم در تیم 

ملی والیبال ایران را زنده می کند.


